

Saba Ali Khadum Ali Dawood	name
6/11/1989	DOB
Sabaalzubaidi0@gmail.com	E-mail
Babylon- Thayla	Address
University of Babylon- 2011	B. Sc. Date of Graduation
University of Babylon- 2014	M. Sc. Date of Graduation
Lecturer in college of the water resources -1 engineering/ Green alQasim university 2014-2015 Lecturer in college of the water resources -2 engineering/ Green alQasim university 2014-2015 Lecturer in college of the food sciences -3 engineering/ Green alQasim university 2014-2015 Lecturer in college Agriculture/ Green -4 alQasim university 2014-2015	Scientific experiences
The Effect of magnetized water on the -6 germination of cotton seeds(Gossypypium hirstum L.) under different condition of saline stress. مجلة الكوفه للعلوم الزراعية 2018 Effect of wetting and drying cycles on some -7 physical and chemical traits of different soil types in Dhi Qar province. مجلة Plant Archives الهندية سكوباس 2018. Study the relationship between SAR and ESP -8 and some thermodynamic parameters in the affected and non-affected soils with salts in Dhi Qar Province / Southern Iraq 2018 مجلة هندية سكوباس 2018/2019.	Reserches
Soil physics Introduction to soil science Drainage	Teaching Subjects

<p>Soil management Soil fertility Agricultural economy Soil salinity</p>	
<p>The first student conference in the university of 2017 Sumer The eighth international conference in AlFayum university/ Egypt, 2018 The first international conference of the college of agriculture / Thi-Qar university, 2017 The fourth international conference of the college of science / Athurbaigan university, 2018</p>	<p>conferences</p>
<p>1-لجنة فحص المواد والاجهزة 2-لجنة تحضيرية وعلمية للندوة المنعقدة سنة 2016 3-لجنة اعتراضات الطلبة 4-لجنة ملئ بطاقات الطلبة 5- لجنة تحضيرية وعلمية للندوة المنعقدة سنة 2017 6-لجنة علمية لسنة 2017 7-لجنة في المؤتمر التقويمي الاول 2017 8-لجنة متابعة المقررات الدراسية 9-لجنة مطابقة جرد الكتب 10- لجنة امتحانية للسنوات 2018/2017/2016 11-لجنة الاشراف الليلي لطالبات الاقسام الداخلية للسنوات 2018/2017/2016</p>	<p>عضوية اللجان</p>
<p>1-شكر وتقدير من رئيس جامعة سومر من سنة 2016 الى سنة 2018 ( عدد كتب الشكر 9 ) 2- عدد كتب الشكر والتقدير من المساعد العلمي لجامعة سومر (2) 3- كتاب شكر وتقدير من عميد كلية الزراعة /جامعة سومر 4-كتاب شكر وتقدير من جامعة الفيوم / مصر 5- كتاب شكر وتقدير من جامعة القاسم الخضراء / كلية هندسة الموارد المائية 6- كتاب شكر وتقدير من جامعة القاسم الخضراء / كلية علوم الاغذية</p>	<p>الايوسمة والجوائز والشهادات</p>

<p>7-كتاب شكر وتقدير من النائب عبدالهادي عودة للمشاركة في انجاح الندوة العلمية</p>	
<p>1- شهادة مشاركة في دورة طرائق التدريس 2- عدد شهادات المشاركة في الندوة العلمية و التنقيفية للسنوات من 2016 الى سنة 2018 ( 9 ) 3- عدد الشهادات التقديرية من سنة 2016 الى سنة 2018 (7) 4- شهادة كفاءة في دورات الحاسوب والانكليزي 5-شهادة خبرة في مختبرات كلية هندسة الموارد المائية /جامعة القاسم الخضراء</p>	<p>الشهادات التقديرية وشهادات المشاركة</p>